

All suggestions will be reviewed and forwarded to the appropriate project team. As some suggestions may require further discussion or information, you are encouraged to sign them. However, if for some reason you would prefer anonymity, do not hesitate to send your suggestions. All suggestions will be reviewed and considered equally. If you have an idea, take some time to send it to the Suggestion Box - you can be a part of the important changes ahead for your Department.

Progress reports will appear periodically in the Administrative Notices under the heading Corporate Review. In some cases however, special updates will also be sent by means of General Distribution telegrams which we will ask be circulated to all staff both in Ottawa and abroad.

The elements of the Corporate Review are the following:

1. Headquarters Review of Organization
2. Resource Review of Major Missions
3. Review of Administrative Functions
4. Program Strategies for the 1990's
 - I. Trade
 - II. Political / Economic
 - III. Communications / Culture
 - IV. Immigration / Consular
 - V. Development Assistance
5. Representation and Operations Abroad
6. Personnel
7. Grants and Contributions

Toutes les suggestions seront examinées et transmises à l'équipe de projet concernée. De préférence, indiquez votre nom, étant donné que certaines d'entre elles exigeront un débat plus poussé ou des renseignements supplémentaires. Toutefois, si pour une raison ou pour une autre, vous préférez garder l'anonymat, libre à vous; toutes les suggestions seront examinées. Au risque de nous répéter, nous comptons sur vos idées, dont dépend en partie l'avenir de votre Ministère.

De façon à vous tenir au fait du progrès de l'examen ministériel, une nouvelle rubrique intitulée "Examen ministériel" apparaîtra périodiquement dans les Avis administratifs. Parfois cependant, nous utiliserons aussi la voie du télégramme à distribution générale pour porter certains des éléments de l'examen à l'attention de tous les employés, tant à Ottawa qu'à l'étranger.

Les éléments de l'Examen ministériel sont les suivants:

1. Examen de l'organisation de l'administration centrale
2. Examen des principales missions
3. Examen des fonctions administratives du Ministère
4. Stratégies pour les années 1990 en matière de programme.
 - I. Commerce
 - II. Politique / Économique
 - III. Communications / Culture
 - IV. Immigration / Consulaire
 - V. Aide au développement
5. Représentation et opérations à l'étranger
6. Personnel
7. Subventions et contributions